
Referat från senaste styrelsemötet 2022-12-14

För at snabbare informera medlemmarna om vad som avhandlats på styrelsemötena ges här et kort 
referat. Hela protokollet kommer at läggas ut på hemsidan när det justerats på kommande styrelsemöte. 
Vill du veta mer om hur diskussionen gick eller vad som beslutades är du välkommen at kontakta någon i 
styrelsen.

Det här var årets sista styrelsemöte. Det händer inte så mycket ute på Notholmen så här dagarna före jul.

Men arbetet med at ta in oferter för de energibesparande åtgärderna på klubbhuset pågår för fullt liksom 
at undersöka möjligheterna tll och ansöka om bidrag för dessa.

I Seglingssektonen pågår arbetet med at arrangera Folkbåts-SM i august 2023 och kanske tllkommer 
yterligare en klass.

Några i sällskapet går och väntar på is och segling med isjakter. Isjakten har förberets med ny bom, medar 
och rigg.

Ja, och Ungdomssektonen siter ju aldrig stll. Vi får se vad de hitar på inför sommaren 2023.

Ni som behöver ladda era baterier i båtarna på land kan ta en tur ut på Notholmen i mellandagarna mellan 
jul och nyår. Då kommer elen utomhus at slås på och några elcentraler at placeras ut.

Nästa styrelsemöte hålls i början av januari 2023.

Slutligen vill styrelsen tllönska alla medlemmar en riktgt God Jul och et Got Nyt År.

Mona Åkerman
Sekreterare


